Lite-On Technology Corp. Product Phase Out Investigation Letter

To: All Customers

停產產品 (Phase out product): LTW-5630SZNxx, LTW-5630SZPxx, LTW-5630AZGxx series

發出日期 (Date submitted):16th/June/2016

收回日期 (Due date in reply): 14th/July/2016

停產緣由 (Why to phase out):

We would like to express our sincere appreciation to you for the long-term support of our business. Based on our strategy to adjust the product line-up, we are writing to inform you the product of LTW-5630SZNxx, LTW-5630SZPxx, LTW-5630AZGxx will be phased out on 30th /Sept./2016.

感謝貴公司對光寶科技長期以來的支持,依據敝公司重新調整產品策略、組合,因此決定停止生 產下表 LTW-5630SZNxx, LTW-5630SZPxx, LTW-5630AZGxx 系列產品,產品正式停產日期 為 2016 年 9 月 30 日。

預計停產日 (Phase out date): 30th/Sept./2016

預計最後下單日 (Last order effective date): 31st/July/2016

停產料號 (Part Numbers to be phase out)

LTW-5630SZN27	LTW-5630SZP27	LTW-5630AZG27
LTW-5630SZN30	LTW-5630SZP30	LTW-5630AZG30
LTW-5630SZN35	LTW-5630SZP35	LTW-5630AZG35
LTW-5630SZN40	LTW-5630SZP40	LTW-5630AZG40
LTW-5630SZN50	LTW-5630SZP50	LTW-5630AZG50
LTW-5630SZN57	LTW-5630SZP57	LTW-5630AZG57
LTW-5630SZN65	LTW-5630SZP65	

替代料號 (Replacement Part Numbers)

No.

請於收到本文件後四周內回覆,若無於期限內回簽視為同意停產。

Please reply with 4 weeks after received this document, if not to sign back within the period considered as agreed out of production.

PM Eddie Su +886-2-2222-6181 ext. 2123

Eddie.su@liteon.com

